
Bestyrelsesmøde grundejerforeningen 11/8-2020 

Tilstede: Niels, Frank, Lasse og Mikkel 

Referent: Mikkel 

 

Bankskifte er igangsat, Afventer "Kend din kunde" på bestyrelsens medlemmer. 

 

Niels har taget kontakt til kommunen for at høre status på rundkørsel ved de lave bebyggelser øverst på 

Højager. I samme omgang vil han forsøge at få status på af-privatisering af vedligehold af vejen. 

 

Frank har haft kontakt til grundejerforeningen på Gartnervænget for at høre om de var interesseret i at give 

et tilskud til vedligehold af legeplads, da deres egen er nedlagt. Dette afviste de kategorisk. 

 

Der er blevet lavet legepladsgennemgang, dette sker fremover en gang årligt. 

Ved gennemgangen er fundet 3 fejl, som bør rettes. Frank undersøger pris på udbedring af disse. 

 

Kommunen er orienteret om den nye bestyrelse. 

 

Næste bestyrelsemøde: 29/9-2020 19.30 hos Niels 


